
 

Wijkplatform Hoogzandveld, Zandveld en Lekboulevard 

 

Notulen vergadering 11 september 2024 

Locatie: ’t Veerhuis 

Aanvang: 20.00 uur, eindtijd: 22.00 uur. Na afloop is er gelegenheid voor een drankje. 

 

 

1. Mededelingen: 

Opening: Welkom iedereen door de voorzitter. En een extra welkom voor de gastsprekers 

Stephanie van der Kreeft van Vitaal Nieuwegein Zuid en Theo Kleijer directievoerder Openbaar 

Groen. 

 

Als eerste krijgt Rick-Jan Godschalk de wijkagent het woord. In verband met drukke 

werkzaamheden (er zijn nog maar vier wijkagenten in Nieuwegein actief) heeft hij nu heel even 

tijd. 

Stand van zaken incidenten: er zijn de afgelopen maand geen inbraken gemeld. Er zijn wel 

twee fietsen gestolen en (mogelijk door de vakanties) weinig meldingen van jeugdoverlast. 

 

Vervolg welkom: 

Er is een kort voorstelrondje voor de nieuwe buurtbewoners Neline Bongers, Jaap Schuringa en 

René van Raaij. 

Er is bericht van verhindering van Chris Bouws (onze penningmeester), Elly 

Eggengoor(wijkwethouder) en Marilene Gauthier (Raadslid GroenLinks). 

 

Daarna krijgt Wijkplatformlid Gerda Faddegon het woord. Zij gaat verhuizen naar een 

appartement buiten Nieuwegein en neemt daarom afscheid van het Wijkplatform. Gerda krijgt 

een presentje van het Wijkplatform vanwege haar inzet en betrokkenheid de afgelopen jaren. 

Iedereen wenst haar veel succes en sterkte met de verhuizing. 

 

1. Vervolg mededelingen 

De notulen van 15 mei jl. worden goedgekeurd. 

 

Project tunnelvisie: Grafisch lyceum heeft 3 ontwerpen gemaakt voor de sporttunnel. De offerte 

is veel te hoog (er is maar voor een derde gereserveerd). 

Edwin stelt voor om het restant via fondswerving te realiseren. Wie kan ons hiermee helpen? In 

het Wijknieuws van oktober komt een oproep. 

 

Bewonersinitiatieven. 

Buurttuin Kribbemonde is gerealiseerd en iedereen is dol enthousiast. 

Er zijn ook weer een aantal buurtfeesten geweest, Kolkemonde, Handelskade, 

Anker/Kiezelmonde, waaraan het wijkplatform gedoneerd heeft. 

 



 

 

Nieuwbouwprojecten: 

Politiebureau: kapvergunningen zijn verleend en de bouw start begin 2025. 

Middenblok: op 23 september is er in de brede school een inloopavond voor de presentatie van 

de ontwikkeling van een Tiny Forest in het Lotusplantsoen. 

Deze tuin moet ingeboet worden in de bouw van het Middenblok. Trebbe, de ontwikkelaar, wil 

samen met bewoners, alvast een tuin aanleggen om de omgeving op te frissen. Theo Kleijer 

heeft bedenkingen (is bang dat de tuin schade gaat ondervinden, als de huizenbouw gaat 

starten). 

 

Zomerwijkfeest zomer 2024 

Terugkijkend was het een supergezellig feest 23 juni op Jeugdland. Alleen de belangstelling 

bleef wat achter. Als er weer plannen zijn voor iets dergelijks dan is het belangrijk dat we het 

breder trekken. 

 

Beursvloer editie 2024 

Op 7 november is er weer een Beurvloer van Samen voor Nieuwegein. De bedoeling is om daar 

weer aan deel te nemen. 

 

 

2.  Stephanie van der Kreeft van Vitaal Nieuwegein. 

Zij is werkzaam voor Vitaal Nieuwegein. Met het doel om de inwoners gezonder te laten leven. 

Preventie is hierin zeer belangrijk. De gemeente, MOvactor en de gezondheidszorg overleggen 

samen met professionals wat de behoeften zijn in vier wijken (Vreeswijk en HZL). Er zijn twee 

centrale plekken voor aanbod beweging en gezondheid. In samenwerking met de Hartstichting 

zijn er in oktober twee open dagen voor een checkpoint gezondheid. 

Op 11 oktober op Buurtplein Zuid en op 16 oktober op Fort Vreeswijk.  

Stephanie hoop dat ook bewoners actief willen zijn voor dit project. 

 

 

3. Theo Kleijer, directievoerder Openbaar Groen. 

De gemeente is bezig om op grote schaal bestaande oude plantvakken om te vormen. Op de 

website worden de toekomstig te wijzigen vakken aangegeven. Gemeente wil graag aanhaken 

met deze wijzigingen bij de al bestaande bewonersinitiateven. 

Theo laat een en ander ter verduidelijking met foto’s zien. 

Op Kribbemonde is zo’n initiatief met nieuwe plantvakken en bomen goed uitgepakt. 

De stukken groen die onder zelfbeheer staan, worden aan een schouw onderworpen. Theo 

merkt ook op dat het weer ook veel invloed heeft gehad op het groen (eerst een lange droge 

zomer en vervolgens een natte winter gevolg door nat voorjaar. 

 

 

 



 

4.  Bouwspeeltuin Jeugdland.  

Patricia meldt, dat er nog steeds geen duidelijkheid is over de bouwweg voor de 

appartementen. Wethouder van Engelen is verantwoordelijk voor de vergunning en het verdere 

traject valt onder verantwoordelijkheid van wethouder Schouten. 

Verder Zijn ze druk met de deadline voor de subsidieaanvraag voor de gemeente en de 

deadline voor Kern met pit 2025. Ze zijn dus al volop bezig met nadenken over volgend jaar! 

 

5. Edwin Elbertse, Voorzitter buurtvereniging EreBloem. 

Wethouder van Engelen is op bezoek geweest en de waterpomp is in gebruik genomen. 

Er komt een 2e pomp die zorgt voor een automatische besproeiing voor duurzaam 

waterverbruik.  

28 september a.s. is weer de traditionele Burendag (gesponsord door Oranjefonds en DE). 

Verder is men nog steeds in afwachting voor de aanpassing van de speeltuin aan de Ereprijs. 

(Wat te doen met de speeltoestellen.) 

 

6. Amber Nefkens, wijkcoördinator. 

Amber vertelt over de bouw nieuwe politiebureau, het project Tiny Forest, de voortgang van de 
bouw tijdelijke sporthal, Het Onderonsje en het participatieproject Wiersdijk. 

Wat het laatste punt betreft is er frictie ontstaan bij omwonenden. Er zijn meerdere 
bijeenkomsten geweest en tijdens de laatste bijeenkomst, tevens afsluitende borrel, konden de 
aanwezigen stemmen op een van de drie voorstellen. Het stemmen is niet goed opgevat, en 
een onhandig gekozen term, want het was meer een richting geven. Hierdoor voelt een deel 
van de omwonenden die niet aanwezig waren, zich benadeeld. 

In het Onderonsje van het Witte Huis is een koffiemoment voor buurtbewoners opnieuw 
opgestart, dit in samenwerking met Woonin, MOvactor en de gemeente. Het is onderdeel van 
een groter traject waarin het Onderonsje wordt verbouwd en er meerdere initiatieven worden 
opgestart en aangepakt. 

Tiny Forest: dit minibos gaat ingeboet worden in de bouw van het Middenblok. Trebbe, de 
ontwikkelaar, wil, samen met bewoners, alvast een tuin aanleggen om de omgeving op te 
frissen.  

 

7. William Turkensteen, Buurttuin Kribbemonde 

Namens de bewoners bieden William en Neline, Cobie en Theo een boeket bloemen aan, als 

dank voor de ondersteuning om het project te laten slagen. 

Zaterdag 7 september jl. was de officiële opening van de Buurttuin, veel belangstellenden uit de 

directe omgeving kwamen hier op af. Het was een gezellige happening. 

 

 

 

 



 

8.  Rondvraag 

Bewoner Jaap Schuringa vraagt, of anderen ook de ervaring hebben die hij met de gemeente 

heeft: als je een probleem hebt, wordt er wel naar je geluisterd, maar je hebt daarna het idee, 

dat er niets mee wordt gedaan. Hierna volgt een korte discussie. 

 

 

Vervolgens sluit de voorzitter, na dank aan ieders bijdrage, de vergadering. 

   

 

De volgende vergadering is 12 februari 2025 


